
Başkan Hacısalihoğlu Turizmde
sadece  bir  bölgeye  bağlı
kalmamalıyız
thi  –  Trabzon  Ticaret  ve  Sanayi  Odası  Başkanı  M.  Suat
Hacısalihoğlu,  “Sadece  bir  bölgeye  bağlı  kalarak  turizmi
geliştirirsek yarı yolda kalabiliriz. Bir bölgenin insanına
değil,  dünyadaki  herkese  ulaşabilecek  bir  turizm  hareketi
içinde olmamız gerekiyor” dedi.

Trabzon  Valisi  Yücel  Yavuz  başkanlığında  gerçekleştirilen
Turizm  Koordinasyon  Kurulu  Toplantısı’na  Ortahisar  Belediye
Başkanı Ahmet Metin Genç, kaymakamlar, TTSO Başkanı M. Suat
Hacısalihoğlu, TESOB Başkanı Metin Kara, Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Akkaya, DOKA Genel Sekreteri
Onur Adıyaman, daire müdürleri ve diğer ilgililer katıldı.
Turizm  İl  Müdürü  Ali  Ayvazoğlu’nun  2017  yılında  yapılması
planlanan  çalışmalarla  ilgili  sunumunun  ardından,  Trabzon
Valisi Yücel Yavuz da, el birliğiyle Trabzon’un tanıtımı için
çalışacaklarını ve turist sayısının artacağını söyledi. Vali
Yavuz, Trabzon’da turizmin daha da gelişmesi için kamunun tüm
imkânlarıyla özel sektörün yanında olduğunu vurguladı.

“ORTAK AKILLA HAREKET ETMELİYİZ”

Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı M. Suat Hacısalihoğlu
da, toplantıda yaptığı konuşmada, turizm konusunda Valiliğin
yaptığı her türlü çalışmanın yanında olduklarını belirterek,
şunları söyledi:

“Bizim bakış açımız her şeyi projelendirerek hareket etmek. Bu
doğrultuda  bugüne  kadar  yaptığımız  faaliyetlerde  her  zaman
projeden  yola  çıkarak  hareket  ettik.  Şehrin  ortak  aklıyla
çalıştık.  Hiçbir  projeye  ‘bizim  projemiz’  demedik,  bundan
sonra da demeyeceğiz. Şehir olarak ortak hareket ettiğimizi
herkes  biliyor.  Herkesten  fikir  çıkacak  ama  ortak  hareket
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edeceğiz.”

“MASTER PLANLAR HAZIRLANMALI”

Başkan  Hacısalihoğlu,  master  planlara  devam  edilmesi
gerektiğini  de  vurgulayarak  sözlerini  şöyle  sürdürdü:

“Uzungöl kış turizmi master planından başladık ve fizibilite
raporuna kadar geldik. Yabancı yatırımcılara sunabileceğimiz
elimizde  bir  proje  ve  fizibilite  raporu  var.  İkinci  el
attığımız konu, Valilik ve DOKA’nın da desteğiyle Tonya vadisi
oldu. Bu çalışmayı Avusturyalı bir ekiple yaptık. Dünyada bu
işi en iyi kim yapıyorsa onunla yapalım istedik. ‘Bölgemize
dünya  gözüyle  bakılsın’  fikrinden  yola  çıktık.  Başta
planladığımız  konu,  Trabzon’un  tamamına  master  planının
yapılmasıydı.  Ayrıca  her  vadi  için  o  bölgenin  değişik
özelliklerini  barındıran,  birbirine  benzemeyen  ayrı  planlar
hazırlanmasını  amaçlıyoruz.  Üçüncü  master  planı  bu  yıl
Akçaabat bölgesine hazırlanacak. Aynı ekip o bölgeyi de gezdi.
Arzu ederiz ki kısa zamanda bütün ilçelerimizin buna benzer
master planları tamamlansın. Fizibilite raporlarının da bir an
önce ortaya çıkmasını istiyoruz. Bu yatırımları özel sektör
yapacak.  Kamunun  yapacağı  yatırımlar,  ulaşım  ve  altyapıyla
ilgili olanlardır. Kamu özel sektör işbirliğini dikkate alarak
işlerin kolaylaştırılması adına özel sektörün önünü açmamız
gerekiyor. Fizibilite raporlarının, plan ve projelerin, master
planlarla hazır hale gelmesi gerekiyor. Bu çalışmalara ağırlık
verilmesini istiyoruz.”

“SADECE BİR BÖLGEYE BAĞLI KALMAMALIYIZ”

Trabzon’da turizm konusunda yapacak daha çok işleri olduğunu
vurgulayan Başkan Hacısalihoğlu, “Özellikle tarihin ön plana
çıkarılması  noktasında,  şehrimizin  merkezde  olan  surlarının
içinde,  ayrıca  ilçelerdeki  çeşitli  noktalarda  kazıların
yapılması  önemli.  Böylece  UNESCO’ya  girecek  eserlerin
tamamlanmasıyla  şehrimizdeki  turizm  faaliyetleri  devam
edecektir.  Sadece  bir  bölgeye  bağlı  kalarak  turizmi



geliştirirsek  yarı  yolda  kalabiliriz.  Geçmişte  Ruslara
güvenerek yatırımlar oldu. Ama şu anda yoklar. Yarın Körfez
ülkeleri de olmayabilir. Başka ülkeler olabilir. Bir bölgenin
insanına  değil,  dünyadaki  herkese  ulaşabilecek  bir  turizm
hareketi içinde olmamız gerekiyor. Bütün plan ve projelerimizi
bu  doğrultuda  yürütmeliyiz.  Bundan  sonraki  çalışmalarımızı
odaklanarak, masraftan kaçınmayarak yapmamız gerekiyor.


